
 Aarhus Modelflyve Club 

Medlemstal. 
 
Vi har 97 medlemmer, der er altid nogle, som forlader os, og nye kommer til. 
 
 

Bestyrelsen 
 
Den årlige generalforsamling blev afholdt den 20. februar 2013. der var et pænt fremmøde 
og Ole Jensen styrede slagets gang. 
 
Der blev valgt følgende: 
 
Formand  Ove Foldbjerg 
Kasserer  Allan Feld 
Pladsforvaltning Thomas Rune 
Sekretær  Helge Laursen 
Bestyrelse  Henryk Zylber 
 
Suppleanter  Robert Svendsen 
   Evan Jepsen 
 

Aktiviteter.   

 
Vi har haft et brag af en modelflyversommer, med masser af gode flyvedage. 
Jeg har desværre oplevet at være på flyvepladsen flere lørdage, hvor jeg næsten har væ-
ret alene, det undrer mig, hvor er medlemmerne? 
Noget der er blevet prøvet for at få flere på flyvepladsen er at tænde grillen om onsdagen, 
det ser ud til at virke, efterfølgende har det bredt sig til mange af efterårets weekender. Det 
ser ud til at være en tradition, vi skal fortsætte med. 
 

Nyt Klubhus. 
 
Vi har i år fået nyt klubhus med lys og varme og det gamle bruges nu til lager. 
Vi har også i år fået et gammelt ønske opfyldt, nemlig at fodboldklubben er flyttet og vi der-
for kan overflyve fodboldbanerne med god samvittighed. 
 
Vi har desuden også fået vores bane forlænget med ca. 35m mod øst. 
 
 

 

Bestyrelsens Årsberetning for 2013  
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Pressedækning. 
 
Til vores festugeflyvning havde vores sekretær Helge Laursen sendt en pressemeddelelse 
til aviserne og TV2 Østjylland. Det resulterede i, at TV2 ønskede at lave et indslag til deres 
program Guide om weekendens begivenheder.  
En journalist og en fotograf mødte op mandag, hvor det heldigvis var godt vejr og mange 
af vore medlemmer havde fulgt vores opfordring om at komme og vise, hvad modelflyv-
ning er. Det resulterede i et meget fint indslag i TV2´s udsendelse Guide, og til festuge-
flyvningen kunne vi se resultatet med mange tilskuere. 
 

Arrangementer. 
Vi har i det forgangne år ikke haft div. flyve konkurrencer, familiedag og auktion. Der har 
ikke været den fornødne interesse for arrangementerne.    
Men vi haft mange af vore medlemmer ude at deltage i arrangementer rundt om i landet, 
også i udlandet. Bl. a. har vores meget dygtige helikopterpilot Jacob deltaget i et stævne i 
Polen, hvor han, så vidt jeg husker, blev nr. 15. Det skal bemærkes, at det er det uofficielle 
verdensmesterskab. 

 
Modelflyveudstillingen 
Vores første arrangement var modelflyveudstillingen på Strandskolen, det var første gang 
vi skulle stå for arrangementet, det blev en stor succes med mange mennesker.  
Jeg vil sige tak til vore medlemmer, der var mødt op for at hjælpe, og en tak til Gitte, der 
styrede boden med hård hånd. 
 
Hanstholm. 
Allan havde inviteret til skræntflyvning, vi var nogle stykker, der var med, det var noget af 
en udfordring at flyve, da det blæste kraftigt. 
 
Wasserkuppe. 
Thomas havde inviteret til skræntflyvning på nogle store skrænter (et bjerg), det var en 
stor succes. 
 
Skræntflyvning. 
Ud over Hanstholm og Wasserkuppe har der været arrangeret spontane ture til bl.a. Hel-
genæs, Hirtshals og Hanstholm. 
 
50 års Jubilæum. 
I anledning af at klubbens 50 års jubilæum havde Henrik Jørgensen og Henryk Zylber la-
vet et meget fint festprogram. 
Dagen startede med kaffe og rundstykker på pladsen, der var mødt mange op, så det blev 
festligt. Vi fik besøg af Erik Nymark fra MFA, der ønskede os tillykke og kom med en gave, 
1 fl. Gl. Dansk og en fl, ” En Enkelt ”. Tak til MFA. 
Om aftenen havde Henrik og Henryk inviteret til fest på Skt. Oluf, med god mad og vin. En 
rigtig hyggelig aften. En stor tak til Henrik og Henryk. 
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Festugeflyvning. 
Festugeflyvningen var igen en stor succes med mange tilskuere. 
Vejret var vi spændt på, da det havde regnet om formiddagen og det blæste også noget, 
men om eftermiddagen var det tørvejr og vi fik fløjet meget, til stor glæde for tilskuerne. 
Steen Blume var speaker og Bose styrede flyene, der skulle i luften. 
Til at styre pølseboden havde Gitte fået assistance af Agnete, det klarede de rigtig godt og 
skal have stor tak. 
 

Vinter Aktiviteter 
 
I vinterperioder er der blevet fløjet udendørs, da vi har haft en meget mild vinter, men der 
er også blevet fløjet indendørs i Skjoldhøj skolen, styret af Lone Buck Rasmussen. 
Vi har desuden haft vore hyggeaftner i Lystrup beboerhus. 
 

Seniorer. 
 
I seniorafdelingen ” De grå pingviner ” er der et pænt og stabilt fremmøde hver tirsdag i 
sommerens løb. 
 

Støj. 
 
Vi har været så heldige, at vi ingen støjklager har haft, jeg tror det skyldes at vore med-
lemmer er meget bevidst om ikke at støje for meget. Men vi har fået en henvendelse fra 
Grauco, der mener vi overflyver hans ejendom. Det er måske rigtigt, derfor skal vi passe 
på ikke at komme for tæt på. 
 

Græsklipning. 
 
En god startbane er en vigtig ting for en modelflyveklub. 
Vi har i det forløbne år haft den bedste bane i mange år, jævn, og pæn klippet og næste fri 
for muldvarpe. 
Bestyrelsen vil sige tak til klippeholdet og Ronni for indsatsen mod muldvarpe. 
 

Julehilser til vore naboer. 
 
Thomas Rune og Allan Feld har været på rundtur hos vore naboer med en julehilsen og 
kort over vores luftrum. 
 
  
Bestyrelsen. 
 
  
 
 
 


